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Protokół nr XXVIII/20 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 26 listopada 2020 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:32. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 17 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił zmiany do porządku obrad: 

  

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w 

wykazie Gminnej Ewidencji Zabytków miasta Kędzierzyn-Koźle pod poz. 259, 

położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
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do rejestru zabytków województwa opolskiego pod nr rej. 630/59, położonym na 

terenie miasta Kędzierzyn-Koźle:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXI/222/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie 

zatwierdzenia zarządzenia porządkowego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

dotyczącego zawieszenia pobierania opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze stanem epidemii wraz z autopoprawką:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Radni Ewa Stogniew i Wiesław Fąfara z powodu problemów z zagłosowaniem w 

systemie eSesja, oddali głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie 

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w 

miejscu sprzedaży za 2020 rok i zwrotu części tej opłaty na wniosek radnego Marka 
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Piaseckiego:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w przedmiocie podtrzymania 

stanowiska wyrażonego w uchwale Nr XXIV/276/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie skargi „na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu” w sprawie „lekceważenia strony bądź 

niedopełnienia obowiązków przez Dyrektora MOPS”:  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Wiesław Fąfara z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał głos 

„za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Wszystkie zaproponowane projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad. 
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Po uwzględnieniu zmian porządek obrad XXVIII sesji Rady Miasta przedstawia 

się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XXVI/20 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  

29 października 2020 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska 

na obszarze województwa, ze szczególnym uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-

Koźle. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

w ramach Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu oraz określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego; 

2) określenia form, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla repatriantów 

i członków ich  najbliższej rodziny, zaproszonych do osiedlenia się na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, położonych w 

Kędzierzynie-Koźlu; 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 80/5 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Odrzańskiej; 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 80/6 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Odrzańskiej; 

6) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku ujętym w wykazie Gminnej Ewidencji 

Zabytków miasta Kędzierzyn-Koźle pod poz. 259, położonym na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle; 

7) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa 

opolskiego pod nr rej. 630/59, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle; 

8) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji 

projektu pn.: „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w Kędzierzynie-

Koźlu. Etap III” w ramach poddziałania 9.1.3 Wsparcie edukacji przedszkolnej 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-2020; 
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9) w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/222/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania opłat 

w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku 

ze stanem epidemii wraz z autopoprawką; 

10) zmiany uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od 

przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za 2020 rok i zwrotu części 

tej opłaty; 

11) zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z autopoprawką; 

12) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2035 wraz z autopoprawką, 

13) w przedmiocie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr 

XXIV/276/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 sierpnia 2020 r. w 

sprawie skargi „na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kędzierzynie-Koźlu” w sprawie „lekceważenia strony bądź niedopełnienia 

obowiązków przez Dyrektora MOPS”; 

7. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski (wybór przedstawicieli Rady Miasta do udziału w pracach zespołu 

ds. zwiększenia efektywności gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kędzierzyn-Koźle). 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr XXVI/20 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 

października 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XXVI/20 z sesji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 października 2020 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 
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NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz o pomocy udzielonej przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 

przedsiębiorcom, mieszkańcom i innym podmiotom w stanie epidemii. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 30 października  do 18 

listopada 2020 r. oraz 19 do 25 listopada 2020 r., podejmowanych w ramach 

inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz 

aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.7.2020 z dnia 19 listopada 2020 r. oraz z dnia 25 listopada 2020 r. będące 

uzupełnieniem informacji z dnia 19 listopada 2020 r.). 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że od 1 grudnia br. zostanie 

otworzona ciepłownia dla bezdomnych. Ponadto powiadomiła, że zgłoszono 11 

mieszkań do remontu i zostało złożone 28 wniosków na te mieszkania. Dodała, że na 

ukończeniu jest kolejny etap inwestycji montażu kamer, z końcem roku będzie już ich 

40, docelowo ma być ok. 80.  

 

Ad 5. 

Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie środowiska na 

obszarze województwa, ze szczególnym uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Opolu, Barbara 

Barańska przedstawiła prezentację na temat stanu środowiska w województwie 

opolskim w 2019 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał o przekrojowe badanie powietrza w 

Kędzierzynie-Koźlu, kiedy będą efekty tego badania.  

 

Barbara Barańska wyjaśniła, że samochód pomiarowy z dodatkowymi badaniami 

został postawiony w marcu, na początku stał na ul. Szkolnej i ze względu na różnice w 

wynikach ze stacją podstawową, po dwóch miesiącach został przestawiony na ul. 
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Broniewskiego na teren przedszkola. Tak jak zostało ustalone na spotkaniu z 

parlamentarzystami we wrześniu, czekamy na analizę meteorologiczną wykonaną 

przez instytut INGW pod kierownictwem doktora Ośródki, na tej podstawie będą 

podejmowane kolejne decyzje.   

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, dlaczego jest mniej punktów 

pomiarowych niż zakładano. 

 

Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska wyjaśniła, że jest to 

spowodowane pandemią, ale zostały wydłużone okresy pomiarowe, ponieważ ciężko 

jest dopasować kierunek wiatru, w okresie wakacyjnym piki benzenu się 

zminimalizowały.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska odczytała fragment pisma Ministra Klimatu i 

Środowiska do Marszałka Grodzkiego: „w związku z chwilowymi wysokimi stężeniami 

benzenu w powietrzu tzw. pikami dla celów inspekcyjnych przyjęto, że tzw. pik 

występuje, jeżeli stężenie to przekracza wartość 50 µg/m³.” Zapytała co oznacza 

wyrażenie „cele inspekcyjne”. 

 

Pani Naczelnik stwierdziła, że pytanie należy skierować do WIOŚ, który odpowiada 

za działania inspekcyjne. Dodała, że do 2019 roku zapis Ustawy o inspekcji ochrony 

środowiska obligował WIOŚ na danym terenie do zrelacjonowania informacji o stanie 

środowiska i działaniach kontrolnych, po nowelizacji zapis o ochronie środowiska 

został skreślony, natomiast został zapis o działaniach kontrolnych. Rada może zaprosić 

Wojewódzkiego Inspektora, bądź przedstawiciela i dopytać o takie rzeczy.  

 

Łukasz Abramek poinformował, że na ostatnim spotkaniu pani dyrektor z GIOŚ 

przyznała, że jaki by nie był wynik pomiaru z mobilnego punktu pomiarowego, nie da 

odpowiedzi skąd pochodzi emisja. Z własnej analizy danych pogodowych wynika, że 

większa część emisji pochodzi z terenu Azot niż było pierwotnie zakładane. Następnie 

przedstawił pismo z marca br. Komitetu Ochrony Powietrza z pytaniami do GIOŚ, 

oraz odpowiedź, którą dostali dopiero 16 listopada. Zapytał czy GIOŚ obowiązuje tryb 

administracyjny odpowiadania na odpowiedzi, ponieważ czasami te odpowiedzi 

wpływają po wielu miesiącach, a czasami w ogóle ich nie ma.  

 

Barbara Barańska wyjaśniła, że GIOŚ to jest ogromna organizacja, wszystkie 

instytucje administracyjne obowiązuje KPA, opóźnienia mogła spowodować pandemia 

lub zmiana na stanowisku Głównego Inspektora.   

 

Tomasz Ziobrowski omówił badania prowadzone we własnym zakresie na podstawie 

danych pogodowych, doszli do wniosku, że piki są mocno powiązane z sytuacją, w 

której występuje inwersja termiczna. Polecił filmy na kanale KOP w Kędzierzynie-

Koźlu dotyczące tych badań. Wspomniał również o współpracy z senatorem Godylą, 
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który zaproponował pomoc w kontakcie z różnymi instytucjami. Zwrócił się z prośbą 

do pani prezydent o wcielenie komitetu w prawne możliwości prezydenta do 

dokonywania kontroli, np. w formie asystentów osób kontrolujących. Takie 

uprawnienia pomogłyby prowadzić dalsze badania.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że nie wie, czy to jest możliwe z punktu formalno-

prawnego, jak dostanie oficjalny wniosek, to się do niego ustosunkuje. 

 

Andrzej Kopacki stwierdził, że w odniesieniu do zanieczyszczenia powietrza, należy 

się skupić nie tylko na Kędzierzynie-Koźlu, ale również miastach sąsiadujących. 

Zasugerował Tomaszowi Ziobrowskiemu aby zainteresował się gazociągiem w 

Zdzieszowicach i z jego badań wynika, że jest coś na rzeczy.  Zastanawia się również 

nad Zakładami Koksowniczymi w Zdzieszowicach, czy w momencie kiedy róża 

wiatrów jest nakierowana na Kędzierzyn-Koźle, nie ma to wpływu na wyższe 

wskaźniki na stacjach pomiarowych. Zwrócił się do pani naczelnik, czy potwierdza, że 

może to być istotne źródło benzenu. 

 

Barbara Barańska potwierdziła, że może tak być, ale nie jest to temat monitoringu. Na 

ostatnim spotkaniu z parlamentarzystami był obecny pan Waldemar Wejner, Zastępca 

Naczelnika Wydziału Inspekcji WIOŚ, wspomniał o tym, że odbywają się kontrole w 

Polskiej Spółce Gazowniczej, jest sporo nieszczelności i awarii, natomiast szczegóły 

tematu zna WIOŚ. Jeśli chodzi o ArcellorMittal w Zdzieszowicach zdaje sobie sprawę, 

że tam też jest źródło benzenu, tam stoi stacja pomiarowa. W okolicach rurociągu jest 

problem z postawieniem stacji mobilnej, która pozwoliłaby na pomiar emisji benzenu.  

 

Adam Oczoś wspomniał o unoszącym się zapachu na osiedlu Blachownia z rowu 

melioracyjnego R3, zwrócił się z wnioskiem do pani naczelnik o sprawdzenie tego.   

 

Barbara Barańska stwierdziła, że nie może przyjąć tego wniosku, ponieważ są to 

tematy WIOŚ.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że strona urzędowa wystąpiła do WIOŚ oraz Wód 

Polskich w sprawie rowu R3, radni zostaną powiadomieni o wynikach.  

 

Małgorzata Lipczyńska podzieliła się opinią, że wszystkie zanieczyszczenia głównych 

cieków wodnych są spowodowane dopływami z różnych miejsc. Zwróciła się do pani 

naczelnik, że skoro monitorują główne cieki, to dlaczego nie monitorują skąd się biorą 

zanieczyszczenia.   

 

Pani naczelnik wyjaśniła, że Wydział Monitoringu Środowiska monitoruje cieki 

wodne zgodnie z rozporządzeniem ministra, co oznacza, że monitoruje na zamknięciu 

konkretnych jednolitych części wód zgodnie z wykazem. W momencie kiedy są zrzuty 

niekontrolowane zajmuje się tym inspektorat wojewódzki.  
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Ewa Czubek wyraziła niezadowolenie ze zmian organizacyjnych w GIOŚ, oczekuje 

rozwiązania problemu zanieczyszczenia środowiska, z którym miasto zmaga się od 

wielu lat. Pochwaliła działania KOP, który robi własne badania, a organy do tego 

powołane nie spełniają swojego zadania. Jest oburzona czasem odpowiedzi GIOŚ na 

pytania komitetu. Wspomniała również o zbyt niskich mandatach w przypadku 

wykazania nieprawidłowości podczas kontroli. Zasugerowała, aby KOP założył 

stowarzyszenie rejestrowe a odpowiednia komórka w urzędzie w tym pomogła. Jej 

zdaniem GIOŚ powinien mieć ambicje i pomysły aby podjąć nowatorskie działania, a 

robi to strona społeczna.   

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, na ciągnącą się latami sprawę dzikiego 

wysypiska przy ulicy Kozielskiej, jego zdaniem skoro nie da się rozwiązać tak 

prostego problemu to tym bardziej problemów złożonych i skomplikowanych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował pani naczelnik i przedstawicielom KOP za 

udział w sesji, przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad ogłosił 

przerwę, która trwała od 16:24 do 16:38.  

 

Ad 6. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-

Koźlu oraz określenia wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu 

obywatelskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wiesław Fąfara zapytał o ile wydłuży się procedura jeśli chodzi o konsultacje. 

 

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz poinformował, że proces obejmujący 

rozstrzyganie przez Radę Miasta wydłuży się do 5 miesięcy, natomiast przepis, który 

odnosi się do samego przeprowadzania konsultacji w chwili obecnej wskazuje iż 

proces ten powinien być przeprowadzony przez okres 3 miesięcy a postulowane 

zmiany w projekcie spowodują iż ten proces będzie trwał 4 miesiące.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, 

oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXVIII/299/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu oraz 

określenia wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie określenia form, wysokości i trybu przyznawania 

pomocy dla repatriantów i członków ich  najbliższej rodziny, zaproszonych do 

osiedlenia się na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie (8 głosów ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

na posiedzeniu komisji został złożony wniosek o wykreślenie z projektu uchwały z § 1 

punktu 1, dot. zapisu dotyczącego przewozu do Kędzierzyna-Koźla z miejsca przyjazdu 

lub przelotu do Rzeczpospolitej Polskiej oraz zmianę numeracji w § 1 punktów 1-6 i 

analogicznie w § 2 dokonać zmiany numeracji punktów 5-6.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” – 6, ,,przeciw” – 1, 

„wstrzymujących się” – 5 , pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem. 

 

Sekretarz Miasta, w nawiązaniu do wniosku komisji, wyjaśnił, że gminie chodzi o 

fizyczne wsparcie po przylocie repatriantów wraz z rodziną na lotnisko lub 

przyjeździe do stacji docelowej na terenie Rzeczpospolitej np. Warszawa lub Kraków, 

w postaci wysłania busa do przewiezienia ich do wskazanego lokalu.  
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Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem czy repatriant, który dokona podróży we 

własnym zakresie będzie mógł się ubiegać o zwrot kosztów z budżetu państwa.  

 

Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że repatriant będzie mógł się ubiegać o zwrot tych 

kosztów w wysokości określonej w przepisie prawa, czyli dwukrotności ceny biletu 

kolejowego drugiej klasy od najbliższej miejscu zamieszkania repatrianta za granicą 

stacji kolejowej do miejsca osiedlenia się.  

 

Prowadzący obrady po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansowo-Gospodarczej: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Michał 

Nowak, Marek Piasecki, Ewa Stogniew 

PRZECIW (2) 

Adam Oczoś, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek został przyjęty, następnie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z wnioskiem: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz 
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BRAK GŁOSU (3) 

Grażyna Filipowicz , Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Radna Grażyna Filipowicz powiadomiła telefonicznie protokolanta o problemach z 

zagłosowaniem w systemie eSesja, zwróciła się z prośbą o zapis w protokole, że była 

za podjęciem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXVIII/300/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie określenia form, wysokości i trybu przyznawania pomocy dla 

repatriantów i członków ich  najbliższej rodziny, zaproszonych do osiedlenia się 

na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-

Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 11, ,,wstrzymujący się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz 
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BRAK GŁOSU (3) 

Ewa Czubek , Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXVIII/301/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-Koźle, 

położonych w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 80/5 k.m. 2, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Odrzańskiej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 11, ,,przeciw” – 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 
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Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXVIII/302/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 80/5 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Odrzańskiej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 80/6 k.m. 2, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Odrzańskiej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 11, ,,przeciw” – 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXVIII/303/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 80/6 k.m. 2, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Odrzańskiej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ujętym w wykazie Gminnej 

Ewidencji Zabytków miasta Kędzierzyn-Koźle pod poz. 259, położonym na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 11, ,,wstrzymujący się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XXVIII/304/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku ujętym w wykazie Gminnej Ewidencji Zabytków 

miasta Kędzierzyn-Koźle pod poz. 259, położonym na terenie miasta  

Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

województwa opolskiego pod nr rej. 630/59, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-

Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 10, ,,wstrzymujący się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XXVIII/305/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa 

opolskiego pod nr rej. 630/59, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-

Koźle do realizacji projektu pn.: „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w 

Kędzierzynie-Koźlu. Etap III” w ramach poddziałania 9.1.3 Wsparcie edukacji 

przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 2014-

2020 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  
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komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 11, ,,wstrzymujący się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XXVIII/306/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do 

realizacji projektu pn.: „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w 

Kędzierzynie-Koźlu. Etap III” w ramach poddziałania 9.1.3 Wsparcie edukacji 

przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 

2014-2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/222/20 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia 

porządkowego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia 

pobierania opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w 

związku ze stanem epidemii wraz z autopoprawką 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 1, ,,przeciw” – 8, „wstrzymujących się” – 2 , 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (7) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała wraz z autopoprawką została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXVIII/307/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/222/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania opłat w 

Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze 

stanem epidemii 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu 

części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za 2020 rok 

i zwrotu części tej opłaty 

 

Marek Piasecki wyjaśnił, że jest to nawiązanie do uchwały podejmowanej w sierpniu, 

wydłużenie czasu zwolnienia przedsiębiorców z opłaty o kolejne 69 dni.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 
 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XXVIII/308/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od 

przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za 2020 rok i zwrotu  

części tej opłaty 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z 

autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
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BRAK GŁOSU (1) 

Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXVIII/309/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2035 wraz z autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 4 , 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXVIII/310/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2020-2035  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w przedmiocie podtrzymania stanowiska wyrażonego w 

uchwale Nr XXIV/276/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 sierpnia 2020 r. w 

sprawie skargi „na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kędzierzynie-Koźlu” w sprawie „lekceważenia strony bądź niedopełnienia 

obowiązków przez Dyrektora MOPS” 

 

Michał Nowak wyjaśnił, że jest to ponowna skarga na działalność MOPS, na 

poprzednim posiedzeniu komisja rozpatrzyła skargę wnikliwie, zarzuty się nie 

potwierdziły. Tym razem skarżący wyraził niezadowolenie z rozstrzygnięcia komisji, 

po kolejnym przeanalizowaniu sprawy komisja podjęła decyzję, że podtrzymuje 

pierwotne stanowisko.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXVIII/310/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

w przedmiocie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr XXIV/276/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie skargi „na 

działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu” w 

sprawie „lekceważenia strony bądź niedopełnienia obowiązków przez Dyrektora 

MOPS” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 7. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Ewa Odulińska zwróciła uwagę, że w połowie zjazdu z ulicy Chełmońskiego, który się 

łączy z ul. Żeglarską, są tam ruiny i kawałek płaskiego placu, gdzie robi się 

śmietnisko.  

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak stwierdził, że zajmie się tą sprawą.  

 

Sławomir Wołkowiecki poinformował, że w okolicach klubu „Szkwał” w wodzie 

przed mostem leży potężny konar. Zwrócił również uwagę na nieprzyzwoite rysunki 

na betonowym płocie w parku koło Odry, zapytał, czy jest możliwość usunięcia ich.  

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że sprawa konaru jest zgłoszona do RZGW. 

 

Artur Maruszczak stwierdził, że trzeba sprawdzić, kto jest właścicielem płotu i zajmie 

się tą sprawą.   

 

Ad 8. 

Wolne wnioski (wybór przedstawicieli Rady Miasta do udziału w pracach zespołu ds. 

zwiększenia efektywności gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kędzierzyn-Koźle). 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że rozmawiał z panią prezydent, iż 

intencja jest taka, że do tego zespołu są zaproszeni wszyscy.  

 

Sabina Nowosielska potwierdziła, że każdy radny może przyjść na spotkania zespołu.  

 

Adam Oczoś złożył deklarację uczestnictwa w zespole.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował termin następnej sesji, która odbędzie się 

w czwartek 17 grudnia o godz. 10:00.  

  

Ad 9. 

Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXVIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

         

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 17:32. 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 


